

**MINISTERIE VAN SOCIALE ZAKEN,  
VOLKSGEZONDHEID EN LEEFMILIEU**

N. 2002 — 3991

[2002/22859]

**9 OKTOBER 2002.** — Ministerieel besluit tot wijziging van het ministerieel besluit van 26 maart 1982 houdende bepaling van het aantal subcommissies van de nieuwe Farmacopeecommissie

De Minister van Consumentenzaken,  
Volksgezondheid en Leefmilieu,

Gelet op het koninklijk besluit van 30 december 1960 houdende instelling van een nieuwe Farmacopeecommissie, inzonderheid op artikel 1, gewijzigd door het koninklijk besluit van 15 juli 2002 en op artikel 4,

Besluit :

**Enig artikel.** In artikel 1, 7° van het ministerieel besluit van 26 maart 1982 houdende bepaling van het aantal subcommissies van de nieuwe farmacopeecommissie worden de woorden « identificatie van de geneesmiddelen in de officina » vervangen door de woorden « het therapeutisch magistral formularium ».

Brussel, 9 oktober 2002.

J. TAVERNIER

N. 2002 — 3992 (N. 2002 — 3537)

[C — 2002/22895]

**20 SEPTEMBER 2002.** — Ministerieel besluit tot wijziging, wat de financiering van de eindeloopbaamaatregelen betreft, van het ministerieel besluit van 2 augustus 1986 houdende bepaling van de voorwaarden en regelen voor de vaststelling van de verpleegdagprijs, van het budget en de onderscheidene bestanddelen ervan, alsmede van de regelen voor de vergelijking van de kosten en voor de vaststelling van het quotum van verpleegdagen voor de ziekenhuizen en ziekenhuisdiensten. — Erratum

Belgisch Staatsblad van 10 oktober 2002 :

In artikel 1, § 31, 1° Definitie, in het lid « personeelsleden », worden de woorden « in de zin van artikel 87, van de wet op de ziekenhuizen » vervangen door de woorden « in de zin van artikel 8, 7°, van de wet op de ziekenhuizen ».

**MINISTÈRE DES AFFAIRES SOCIALES,  
DE LA SANTE PUBLIQUE ET DE L'ENVIRONNEMENT**

F. 2002 — 3991

[2002/22859]

**9 OCTOBRE 2002.** — Arrêté ministériel modifiant l'arrêté ministériel du 26 mars 1982 fixant le nombre des sous-commissions de la nouvelle Commission de la Pharmacopée

Le Ministre de la Protection de la consommation,  
de la Santé publique et de l'Environnement,

Vu l'arrêté royal du 30 décembre 1960, instituant une nouvelle Commission de la Pharmacopée, notamment l'article 1<sup>er</sup>, modifié par l'arrêté royal du 15 juillet 2002 et l'article 4,

Arrête :

**Article unique.** A l'article 1<sup>er</sup>, 7° de l'arrêté ministériel du 26 mars 1982 fixant le nombre des sous-commissions de la nouvelle commission de la pharmacopée, les mots « d'identification des médicaments en officine » sont remplacés par les mots « du formulaire thérapeutique magistral ».

Bruxelles, le 9 octobre 2002.

J. TAVERNIER

F. 2002 — 3992 (F. 2000 — 3537)

[C — 2002/22895]

**20 SEPTEMBRE 2002.** — Arrêté ministériel modifiant, en ce qui concerne le financement des mesures de fin de carrière, l'arrêté ministériel du 2 août 1986 fixant, pour les hôpitaux et les services hospitaliers, les conditions et règles de fixation du prix de la journée d'hospitalisation, du budget et de ses éléments constitutifs, ainsi que les règles de comparaison du coût et de la fixation du quota des journées d'hospitalisation. — Erratum

Moniteur belge du 10 octobre 2002 :

A l'article 1<sup>er</sup>, § 31, 1° Définitions, dans l'alinéa « membres du personnel », les mots « au sens de l'article 87 de la loi sur les hôpitaux » sont remplacés par les mots « au sens de l'article 8, 7°, de la loi sur les hôpitaux ».